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Από το υπ’ αριθ. 24/2000 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 602/2000 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος σχετικά με την αγροτική 
κινητοποίηση για την καταβολή της θεσμικής 
τιμής του ροδακίνου. 

 
       Σήμερα 11 Δεκεμβρίου του έτους 2000 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 7-12-2000 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 25 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Σ. Γεωργιάδης ------------ 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Κεσίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Β. Γιαννουλάκης  
4. Μ. Γαβρίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Ε. Σοφιανίδης  
6. K. Aσλάνογλου Ε. Λευκοπούλου  
7. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Πάρεδροι 
9. Κ. Κόλβατζης   Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Ε.  Λελεκάκης    
11. Κ. Γκαβαϊσές    
12. Κ.  Βαφείδης    
13. Γ. Ουρσουζίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 603/2000 

απόφασης αποχώρησε ο κ. Π. Πιτούλιας. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 604/2000 απόφασης 
αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης.  
3) Κατά τη   συζήτηση   της υπ’   αριθ.  605/2000 απόφασης 
αποχώρησαν   οι   κ.  κ.  Ν.  Χαμαλής,  Σ. Παναγιωτίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος. 
4) Κατά   τη  συζήτηση της  υπ’ αριθ.  607/2000  απόφασης 

14. Ν. Χαμαλής 
15. Ι.  Τριανταφυλλίδης 
16. Π. Πιτούλιας 
17. M. Σουμελίδης 
18. Α. Ταραλάς 
19. Χ.  Σκουμπόπουλος 
20. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Κ. Κόλβατζης, Γ. 

Ουρσουζίδης.  
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 611/2000 απόφασης 
προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Ποτουρίδης, Γ. Ουρσουζίδης και 
αποχώρησε ο κ. Ι. Ακριβόπουλος. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 646/2000 απόφασης 
αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, Α. Δελαβερίδης.  

21. Σ.  Παναγιωτίδης 
22. Θ.  Σιδηρόπουλος 
23. Ι. Ακριβόπουλος 
24. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
25. Ε. Κουκουρδής 

   
 



 
 Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο 
ότι : Το θέμα  είναι γνωστό και υπάρχει η θέση του ΔΣ, όπως αυτή εκφράστηκε σε 
προηγούμενη συνεδρίασή του. 
 Ακριβόπουλος :Στις 10-7-00 έθεσε το θέμα ο κ. Σκουμπόπουλος. Βγήκε  στο 
Δ.Σ και με απόφασή μας ζητούσαμε από κάθε αρμόδιο φορέα, στα πλαίσια της 
ενίσχυσης  του εισοδήματος των αγροτών, να στηρίξει τη θεσμική τιμή του  
ροδακίνου. Κύριος φορέας είναι το Υπουργείο Γεωργίας  και η Κυβέρνηση με 
απόφασή της καταργεί τη θεσμική τιμή του ροδακίνου. Και ενώ από την Ε.Ε έχει 
καθοριστεί στην τιμή των 96 δρχ., με την αλχημία  του 80% να πληρωθεί στις 98 δρχ. 
και το υπόλοιπο 20% της ποσότητας στην 1 δραχμή, κατεβαίνουμε στο 76,70 δρχ. 
Αυτό είναι παράνομο, για το λόγο ότι η θεσμική τιμή δεν καθορίζεται από την 
Κυβέρνηση, αλλά από την Ε.Ε. 
 Κατά συνέπεια εμείς ως Δ.Σ., από τη στιγμή που αποφασίσαμε ομόφωνα να 
στηρίξουμε τη θεσμική τιμή του ροδακίνου, θα είμαστε ανακόλουθοι εάν δεν 
βγάλουμε ένα άλλο  ψήφισμα, το οποίο να καταδικάζει την καταστρατήγηση της 
θεσμικής τιμής των αγροτών από την Κυβέρνηση και παράλληλα να δηλώσει 
συμπαράσταση στο δίκαιο αίτημα των αγροτών, για τη μη πληρωμή στις 96 δρχ. το 
κιλό. 
 Σκουμπόπουλος :Άλλες 2 φορές έθεσα το θέμα. Σε απόγνωση  βρίσκονται οι 
αγρότες. Ζουν με την αγωνία αν θα πληρωθούν. Δεν θα κάνουν Χριστούγεννα, διότι 
δεν θα πάρουν χρήματα, αλλά ούτε η αγορά της πόλης μας θα τονωθεί από το 
εισόδημα των αγροτών. Συμφωνώ με την πρόταση του κ. Ακριβόπουλου. 
 Δήμαρχος :Κανένας δεν επιχαίρει, όταν κάποιοι βρίσκονται σε ανασφάλεια. 
Απορώ πως ένα  ΔΣ, πέρα από μία γενική θέση που πήρε, να αγωνίζεται για κάτι που 
οι ίδιοι οι ενδιαφερόμενοι, έχουν διαφορετική άποψη. 
 Υπήρξε η σύναψη μίας επιχειρηματικής σύμβασης, μεταξύ όλων των 
βιομηχανιών των νομών Ημαθίας και Πέλλας, για τις 76  δρχ. Οι ηγεσίες  του 
αγροτικού συνεταιριστικού κινήματος, συμφώνησαν με τους επιχειρηματίες. Ο Δήμος 
πέρα από αυτό, δεν μπορούσε να κάνει  κάτι άλλο, διότι άλλες ήταν οι βουλές του 
αρμοδίου χώρου. Σήμερα είμαστε μάρτυρες μία κινητοποίησης, η οποία γίνεται από 
μεμονωμένους αγρότες. Όχι διαφοροποίηση της θέσης μας. Ο  αγρότης να πληρωθεί 
τις 96 δρχ. και να φροντίσει η κυβέρνηση να τους δώσει αυτά τα χρήματα. Πέρα από 
αυτήν την θέση μας, θα πρέπει να τονίσουμε ότι η σημερινή ουσιαστικά 
κινητοποίηση είναι ένα  ενδοσυνεταιριστικό τους ζήτημα. Πρέπει να το λύσουν. 
 Η Βέροια θα εγκλωβιστεί τις μέρες των εορτών και να σεβαστούν την 
οικονομική και κοινωνική ζωή της πόλης. 
 Η θέση μου είναι ότι πρέπει να εκφράσουμε αυτήν τη θέση και τη στήριξη 
των αγροτών, μέσα από αυτά τα 4 σκέλη. Πρέπει να ζητήσουμε επιτακτικά από την 
Κυβέρνηση, να πληρώσει τις 96 δρχ. με οποιοδήποτε τρόπο. 
 Ταχματζίδης :Πίστευα ότι η γενίκευση της συζήτησης, δεν θα ήταν για τη 
συμπαράσταση των αγροτών, αλλά για να εντοπίσουμε το πρόβλημά μας. 
 Πρέπει να μπει στο σημερινό ψήφισμα, το στοιχείο της εθνικής αγροτικής 
πολιτικής, διαφορετικά κάθε χρόνο τα πράγματα  θα χειροτερεύουν. 
 Κουρουζίδης :Την ευθύνη για τη συμφωνία που έχει γίνει μεταξύ των 
βιομηχανιών και των εκπροσώπων  των ομάδων παραγωγών, την έχουν αυτοί οι 
οποίοι  υπέγραψαν τη συμφωνία. 



 Η τυχόν υλοποίηση αυτής της απόφασης, θα δημιουργήσει  προβλήματα. Στο 
μέλλον τα προβλήματα αυτά θα είναι ακόμα πιο επώδυνα για τους αγρότες, διότι η 
διαπραγμάτευση θα είναι ελεύθερη. 
 Ακριβόπουλος :Είμαστε πολιτικό όργανο και όχι  ένα συμβούλιο ευχών. 
Έχουμε μία καταστρατήγηση της θεσμικής τιμής. Ποιος είναι υπεύθυνος ; Φταίνε οι 
οργανώσεις, όταν εκβιάζονταν από τους βιομηχάνους; Το κείμενο πρέπει να 
καταδικάζει αυτόν που είχε συμμετοχή σ' αυτήν την καταστρατήγηση. Κι αυτός είναι 
ο υφυπουργός. 
 Σκουμπόπουλος : Ο Δήμαρχος είπε ότι φταίνε οι παραγωγοί. Οι αγρότες 
ζητούν τη συμπαράστασή μας. Να βγει ψήφισμα  διαμαρτυρίας, γιατί για άλλη μία 
φορά κοροϊδεύτηκε αυτή η τάξη και δεν παίρνει το εισόδημα που πρέπει να πάρει 
Όσο για την αγροτική πολιτική που πρέπει να ακολουθηθεί, άλλοι είναι οι αρμόδιοι 
και όχι εμείς. Ας φωνάξουμε τις αγροτικές οργανώσεις και να συζητήσουμε για το 
αγροτικό πρόβλημα. Σήμερα το μόνο που πρέπει να κάνουμε είναι να στηρίξουμε την 
προσπάθεια των αγροτών. 
 Ταχματζίδης :Να ισχύει η υπουργική απόφαση, και να πληρωθούν οι αγρότες.  
 Δήμαρχος :  Εχω  ετοιμάσει ένα  σχέδιο ψηφίσματος που έχει ως εξής: 

 Στηρίζουμε, όπως κάναμε και στο παρελθόν , την προσπάθεια των 
αγροτών για την καταβολή της θεσμικής τιμής (96,25 δρχ.) και ζητούμε 
από την Κυβέρνηση να λάβει όλα τα μέτρα για να καταβληθεί τελικά αυτή 
η τιμή στους ροδακινοπαραγωγούς και να επανέλθει σε ισχύ η αρχική 
Υπουργική Απόφαση. 

 Επισημαίνουμε ότι το πρόβλημα που δημιουργήθηκε οφείλεται στην 
συμφωνία που υπέγραψαν οι βιομηχανίες με τους εκπροσώπους όλων των 
ομάδων παραγωγών και  με ευθύνη του Υπουργείου Γεωργίας. 

 Ζητάμε από την Κυβέρνηση να χαράξει και να ακολουθήσει μία Εθνική 
Αγροτική  Πολιτική. 

 Ζητάμε τέλος από την Επιτροπή Αγώνα, από τον Δήμαρχο και το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Απ. Παύλου, να  σεβασθούν την 
οικονομική  και κοινωνική ζωή της πόλης μας. 

 Γ) Το παραπάνω ψήφισμα να κοινοποιηθεί σχετικά.  
   Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
παρόντος θέματος. 
3.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος για στήριξη της προσπάθειας των αγροτών για 
την καταβολή της θεσμικής τιμής (96,25 δρχ.) στους ροδακινοπαραγωγούς. 
4.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 
 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 
 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
  

 Στηρίζουμε, όπως κάναμε και στο παρελθόν , την προσπάθεια των 
αγροτών για την καταβολή της θεσμικής τιμής (96,25 δρχ.) και ζητούμε 
από την Κυβέρνηση να λάβει όλα τα μέτρα για να καταβληθεί τελικά αυτή 



η τιμή στους ροδακινοπαραγωγούς και να επανέλθει σε ισχύ η αρχική 
Υπουργική Απόφαση. 

 Επισημαίνουμε ότι το πρόβλημα που δημιουργήθηκε οφείλεται στην 
συμφωνία που υπέγραψαν οι βιομηχανίες με τους εκπροσώπους όλων των 
ομάδων παραγωγών και  με ευθύνη του Υπουργείου Γεωργίας. 

 Ζητάμε από την Κυβέρνηση να χαράξει και να ακολουθήσει μία Εθνική 
Αγροτική  Πολιτική. 

 Ζητάμε τέλος από την Επιτροπή Αγώνα, από τον Δήμαρχο και το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Απ. Παύλου, να  σεβασθούν την 
οικονομική  και κοινωνική ζωή της πόλης μας. 

 Γ) Το παραπάνω ψήφισμα να κοινοποιηθεί σχετικά.  
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    602/ 2000 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Θ. Σιδηρόπουλος 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Α. Δελαβερίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Δ.  Πέτκος Ε. Κουκουρδής 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Κόλβατζης   
 Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Γκαβαϊσές   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   
 Ν.  Χαμαλής   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  24-1-2001 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


